
 

 

Dagsorden/referat 
 

 

Skolebestyrelsen Dato:  

30.01.2025 

Sted: Skolen 

 

Kl. 17.00-19.00 

 

Tilstede:  

 
Fraværende: Maibritt, Alice og Tine 

 

 Hvad handler 

dagsordenspunktet om?  

Referat:  

 

Punkt 1 Orientering fra: 

a) Godkendelse af 
referat 

b) Pædagogisk Forum 
c) Skolens ledelse – 

økonomi + 
personalesituationen  

d) Til- og afgang 
e) Bæktoften 

f) Trivsel  

g) Orientering i øvrigt  
Skoleudviklingssamtale 

 

a) 

b) Personalet orienterer om 
indholdet på pæd. forum. 

c) Skolen er kommet ud af 2024 
med et lille overskud. Skolen 

regner med at komme ud af 2025 
med et mindre underskud. Det er 

godkendt af bestyrelsen 
Skolen har modtaget en 

sygemelding på en af de ansatte. 
d) Skolen har ansat i ung mand, til 

at hjælpe enkelte elever. 
e) SFO´en har lige ansat en 

pædagog mere. En af 
medhjælperne stopper, da der skal 

læses videre. 
SFO´en er kommet med i et 

musikprojekt. Der er blevet tildelt 
nogle penge til at købe 

instrumenter for. 
SFO´en er kommet ud af 

kalenderåret 2024 med et lille 
overskud. 

f)  
g) Der er en deltager i 

skoleudviklingssamtalen som 
forælder.  

LH deltager som lærer.  

Punkt 2 Godkendelse af budget Budgettet er godkendt af 

bestyrelsen.  

Tovholder  MM  

Punkt 3 Evt. valg til bestyrelsen Jill er på valg, vil gerne forsætte. 
Der er en stor del af bestyrelsen 

der er på valg i 2026. Det 
undersøges om en del af 

bestyrelsen kan vælges for 2025-



 

2027, dette er for at skabe en 

bedre balance i hvornår forældrene 
er på valg.  

Tovholder MM  

Punkt 4 Logo/tegnekonkurrence  Der er et ønske om at ændre 
Videbæk Skolens logo. 

Der bliver igangsat en 
”konkurrence”, hvor eleverne har 

mulighed for at komme med deres 
idéer/tegninger.  

Ledelsen undersøger om der er 
kommunale krav til brugen af 

farver.  

Tovholder MM  

Punkt 5 Bestyrelsens oplæg til 

trivselshåndbog 

Bestyrelsen fortæller om de tanker 

der ligger bag deres oplæg til 
arbejdet med trivsel. Der er en stor 

del i oplægget, der kan bruges på 
internatet for personalet.  

Tovholder  Bestyrelsen  

Punkt 6 Orientering om 
henvendelse fra lærerne 

Der er kommet en henvendelse fra 
lærerne til ledelsen. Ledelsen 

kigger på det, og arbejder med det 
sammen med TR og TR-sup.  

Tovholder  MM  

Punkt 7 Evt. Der er mulighed for at søge nogle 

fonde om midler til udeliv. 
Morten sender link til bestyrelsen. 

   
 

Punkter til kommende møder: •  

Hvem skal informeres om 
hvad? 

 

 

 


